
  

 

  Friluftsrådet Trekantområdet 

 

Karl Aage Dahl 
Formand Friluftsrådet Trekantområdet 
Jens Thuesens vej 20, 7000 Fredericia. kaadahl@c.dk 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 1 

den 8.02.23 kl. 9.30 
hos Peer Høgsberg i  

Daldovervej 37C, 7183 Randbøl 

Fremmødte: Jønne (JA), Astrid (AJ), Karl Aage (KA), Per (PB), Peer Høgsberg (PB) 

1. Nyt fra Friluftsrådet. 

  

 

2. Udvalgsmøder opfølgning. 

 

3. Årsmødet 9. marts 23 afholdes på Kirstinelyst, Frederikshåbvej 41, 7183 Randbøldal. 

Formanden italesatte procedure for mødet. Invitation er sendt ud via hovedkontoret. 

Oplægsholder: Hanne Fogh Vinther kommer og fortæller om området 

 

Formand er på valg, Kolding er på valg JA genopstiller, Fredericia KA genopstiller, 

Billund er på valg, ét år (PH) Vi afventer og ser hvem der skal være dirigent. 

 

4. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forskellige aktiviteter. 

 
 

1. Kolding kommune:  

KA og JA deltog i møde på Volkerts Fylke, Syd og Sønderjyllands fremtid. Stephanie Lohse 

var bl.a. med. Ca. 100 deltagere. Jord og Vand gruppen deltog begge i. 

 

2. Vejle kommune  

PH: Møde i Vejle ådal og Fjord. Vejle Kommune køber via Naturfonden fortsat jord op/ 

laver jordbyt. Jens Grøn, Jørgen Høkers og PH forsøger at reetablere ”Kærlighedsstien” 

omkring nedre dam. Klima natur og miljø holder møde 27.03. 

 

3. Fredericia kommune  

naturens uge møde i morgen med Fredericia kommune. 

KA: Møde i naturrådet, primært nytårskur. Der arbejdes med mange projekter, herunder 

stiforløb og udlægning af udyrket natur. 

Deltog i Naturpark Lillebælts nytårskur, biologer holdt oplæg omkring forurening mm. 

KA er blevet interviewet i DanmarkC TV https://danmarkc.tv/frilufKtsraadet-

trekantomraadet-taler-friluftslivets-sag/ 
 

4. Vejen kommune 

AJ: Intet nyt. Dog er der ”Buketture”; Kunstmuseet, DN og  hver måned som samler en 

hel del deltagere 

 

5. Billund kommune  

Intet grønt råd men kommunen er i gang med at lave et kort over stier og rekreative 

muligheder. Grindsted – Billund banen er i proces med at blive til sti. Hegnsvig til alle tider – 

stier. Forbedring af hundeskove mm er i proces. 

 

5. Tværkommunale aktiviteter 

KA: Friluftsrådet har fået penge af staten til at gå videre med projekt ”Fællesstier i Danmark” – 

en samlet tilgang/fælles platform til alle stier i Danmark. Snorkelsti er i proces i Skærbæk. 

PB er blevet interviewet af Friluftsrådet ifht frivilligt bestyrelsesarbejdes betydning. 

https://danmarkc.tv/frilufKtsraadet-trekantomraadet-taler-friluftslivets-sag/
https://danmarkc.tv/frilufKtsraadet-trekantomraadet-taler-friluftslivets-sag/
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PH: Hærvejen: En stor ansøgning på vej,- gerne tænke vandrestier der ikke går på asfalt ind. 

 

6. Eventuelt 

 

 

7. Næste møde: Aftales med den nye bestyrelse. 

SU. til Per B: 27586929 

 

Referent Per Brinck 


